



A FAMILY OF PET BRANDS SINCE 1955

1<sup>st</sup> February 2021

**Nutrience Dry Dog and Cat Food Grain Free Sub Zero**  
**Nutriboost Freeze Dried Cubes – Quality Control - Announcement**  
**Distributed in China by Global Supply Ecommerce Company, Limited**

The Hagen Group, a family business since 1955, has been producing Nutrience Dry Dog and Cat Foods in State-of-the-Art Facilities for over thirty years. Produced to the highest quality standards which include the highest possible score in SQF (Safe Quality Foods) certification, HACCP (Hazard Analysis Critical Control Point) program and certified by the CFIA (Canadian Food Inspection Agency). Hagen is also a member of the PFAC (Pet Food Association of Canada) as well as PIJAC (Pet Industry Joint Advisory Council) of Canada.

Nutrience SubZero has been distributed in China for many years now and the Hagen Group is committed to the nutrition, safety and well being of all pets in China.

One of the unique aspects of Nutrience SubZero are the freeze dried Nutriboost cubes: packed with superfood nutrients and protein to provide superior flavor and promote optimal health.

Hagen Group would provide the better palatability for your pet, we recently changed the cube have made it slightly softer and more palatable without changing the formulation, there will be a slight visual variation throughout the Freeze dried Nutriboost cubes.

Using our established and stringent quality assurance program we assure you that should any Nutriboost cube not meet our strict quality control standards, they will not be used in our pet food production.

The Hagen Group always strive to deliver healthy, fresh and Super Premium Quality pet food to pet parents in China.

Sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Rolf Hagen Jr.", followed by a period.

**Rolf Hagen Jr**  
CEO



A FAMILY OF PET BRANDS SINCE 1955

2021年2月1日

## 哈根纽翠斯黑钻无谷猫狗系列冻干品控官宣 中国总代：全球易供

哈根集团是一个家族企业，成立于1955年，在过去的三十年一致致力于以最先进的技术及设备生产优质的哈根纽翠斯猫、狗系列食品，所生产的宠物食品不仅符合最高的质量标准，比如SQF的最高等级认证（全球食品行业，安全与质量体系的最高标准），HACCP认证及加拿大食品检验局认证。哈根集团还是加拿大宠物食品协会成员，也是加拿大宠物行业联合咨询委员会的成员。

哈根纽翠斯黑钻系列产品已在中国市场销售多年，哈根集团致力于确保宠物的营养、健康和安

全。哈根纽翠斯黑钻系列的独特之处是含有营养丰富的NUTRIBOOST冻干粒，它富含丰富的营养成分及优质蛋白，在营造独特口味的同时而且安全健康。

为了使您的宠物有更赞的口感，在没有任何配方更改下，我们对NUTRIBOOST颗粒进行了微小的改良，使其变得更松软并有最佳的适口性。

我们向您保证，在我们建立的高品质保证系统中，如有任何不符合哈根的质量控制标准，则不会被允许使用在我们的宠物食品生产中。

哈根集团始终致力于为中国铲屎官提供健康安全，新鲜和超高品质的宠物食品。

真诚地，

Rolf Hagen Jr 先生

哈根集团总裁